
Minnesanteckningar från Samrådsgruppens möte 17 oktober på Alla Hjärtans Hus. 

 

Närvarande : Anita Gunnarsson ( vi tre ) , Bo Erlandsson ( vi tre ) 

Ann-Margret Nilsson ( snöstorp ) , Eva Palm ( snöstorp ) , Ingela Classon ( snöstorp ) 

Inger Edling ( kvarnen ) , Anders Kinch ( kvarnen ) , Jan Henriksson ( kvarnen o distriktet ) 

Kerstin Uhlberg ( söndrumsvännerna o KPR ) 

Lars Persson ( tylövännerna ) , Thomas Adolfsson ( tylövännerna ) 

 

§ 1 Ordförande öppnade mötet 

 

§ 2 Till sekreterare valdes Thomas Adolfsson och till justerare Lars Persson 

 

§ 3 Dagordningen godkändes  

 

§ 4 Föregående protokoll godkändes 

 

§ 5 Bidrag till Riksmästerskap borde begränsas något så att bidragen räcker till alla deltagare. 

 

§ 6 Problem med att de tre sjukhusen i Halland inte samarbetar 

 6/12 tas beslut om inriktningen i regionen. 

 

§ 7 Information från föreningarna 

 Info om medlemsutvecklingen har kommit. 

 Konstaterar att Kvarnen ökar medlemsantalet ordentligt. 

 Många föreningar borde kunna delas upp i mindre grupper för att underlätta 

 sammankomsterna. Men det är bara min privata åsikt . 

 Jag ser ju att det är så mycket enklare att hantera en liten förening , som tex Tylö-vännerna. 

 Samtidigt inser jag ju att min förening aldrig kommer att tilldelas något expansionspris. 

  

§ 8 Tyvärr behövde just Tylö-vännerna lämna mötet vilket gjorde att några övriga inte togs upp. 

 

§ 9 Nästa möte är 21 november på Alla Hjärtans Hus. 

 

§ 10 Ordförande avslutar mötet. 

 

 

Halmstad  2023-10-20 

 

 

_______________________                  ________________________ 

Thomas Adolfsson , sekr.                        Anita Gunnarsson , ordf. 

 

   

_______________________ 


